
 

 

Reactie Woningstichting De Volmacht op visitatie 2019 

Gieten 8 augustus 2019 

 

Het laten visiteren van je corporatie is altijd weer een moment van terugkijken en externen laten 

beoordelen of de goede voornemens zijn gerealiseerd en of je nog aansluiting hebt bij je 

belanghouders. Tevens is het een check of je voldoet aan de regelgeving en of jou presteren naar 

vermogen ook als positief wordt gewaardeerd door anderen. Daarnaast hoop je voor de komende 

periode weer input op te halen voor verbetering. Want in een snel veranderende samenleving kun je 

nooit stil blijven staan in je ontwikkeling. 

Wij zijn blij met de uitkomst van deze visitatie, maar het geeft ons tevens stof tot nadenken en een 

opdracht voor de komende jaren. Wij zullen deze dan ook als input meenemen in ons nieuw op te 

stellen ondernemingsplan wat al voor eind 2019 in de planning staat.  

Wij willen ons verbeteren door meer expliciete en toetsbare afwegingen te maken en scenario’s te 

ontwikkelen. Wij willen de uitkomsten van de scenario’s van het strategisch voorraadbeleidsplan 

gebruiken om intern met de RvC en extern met belanghebbenden in dialoog te gaan over de 

maatschappelijke opgaven voor De Volmacht en de mate waarin zij daarin kan acteren. Daarnaast 

willen wij een goede balans vinden tussen nabijheid en afstand van de toezichthoudende functie van 

de raad, zodat deze zich meer kan richten op haar rol als sparringpartner voor de bestuurder.  

De hoge scores die onze belanghouders ons gaven blijven voor ons een opsteker, maar ook hierin 

kun je stellen dat adel verplicht. Een goed contact en duidelijke afspraken waren altijd al van cruciale 

betekenis en wij zullen hierop blijven investeren. 

Kortom  

wij zijn blij met het resultaat en werken aan de toekomst. 

 

 

Jaap Boekholt 

Directeur-bestuurder  

Woningstichting De Volmacht 


